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OK, helder!

Groet,

van:[CEDBEEEDM@ minvws.ni>
Verzonden: zondag 6 december 2020 21:46

Aan:IEKECI HEXEDM ominvws.n!>; EEXECHENNBEEci n>
Onderwerp: RE: 2020-12-06-Kamerbrief uitwerking vaccinatiestrategie CONCEPT _track changes re 02)

Hoi

Nog even nav onderstaande en jullie gesprek.

BE: er nog niet uit of het maandag of dinsdag wordt.

Maar twee dingen zijn wel duidelijk:
- Het gaat om 1 brief met alle punten erin

- Als het dinsdag wordt dan gaat het in de voortgangsbrief (dan wordt het gewoon onderdeel van alle voortgang)
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Verzonden: zondag 6 december 2020 19:52

Aan:IEEBCEo ci o>; JEEMe minvws ni»
Onderwerp: 2020-12-06-Kamerbrief uitwerking vaccinatiestrategie CONCEPT _track changes rev8002)

Ik bel je zo

Hierbij waarover we appten, een aantal opmerkingen bij de brief die je vanavond (half zeven) verstuurde als versie om vanuit te

gaan. Voor ik aanBERbel ik je zo even om te voorkomen dat er meerdere versies met opmerkingen rondgaan en jij
even regie kan houden op de wijzigingen/aanvullingen die we vanavond plegen.

Tav vraag (besluitvorming deelgroepen binnen de groep bewoners zoals door hen uitgezocht lijkt het me goed om

obv hun tekst een beslisnotitie bij Min te brengen (ism hen opstellen).

Wat nog mist in ons denken is of we expliciet de volgende tranche Pfizer die wel kleiner verpakt zou worden kunnen koppelen
aan inzet voor de ‘bewoners uit eerste groep’. Volgende levering Moderna namelijk pas Q2, de groep bewoners die net niet een

vaccin konden krijgen zo lang ‘on hold” houden lijkt me onwenselijk.
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Tav opmerkingen EEN: Minister heeft eerder verzocht om internationale vergelijking in de kamerbrief over EMA, maar op het

laatste moment die tekst er uit gehaald en enkel als spreektekst meegenomen bij debat. Bleef over dat internationale

ontwikkelingen dan in voortgangsbrief zouden komen. Inmiddels zijn we met deze losse brief bezig, ken het gesprek van jou en

IEXEDN=t
over wat er in deze losse brief mee moet, maar kan me voorstellen dat een korte tekst over hoe andere landen het

oen niet verkeerd is (in deze losse brief, dan wel in voortgangsbrief). Achterwege laten kan ook als het inmiddels niet meer

past in losse brief en voortgangsbrief enkel verwijzing naar maandagbrief wordt.

Groet, ERIE


